
Mestské zastupiteľstvo v Strážskom 

 

 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Strážskom  

konaného dňa 20. júna 2024 

 

 

 

Prítomní:  Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, 

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomní: Ing. Ondrej 

Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová  

    

Návrhová komisia: Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Jozef Meňovčík 

  Hlasovanie: 

 ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, 

PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor,  

Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová  

   

Overovatelia:  Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 Hlasovanie: 

 ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, 

PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor,  

Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová  

 

 

 

Zapisovateľka:         Jana Balická 
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O t v o r e n i e 

 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril o 15,00 hodine a viedol Patrik Magdoško, ktorý 

privítal poslancov a ostatných prítomných.  

 

Program: 

1.   Otvorenie 

2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3.   Schválenie programu zasadnutia MsZ 

4.   Kontrola plnenia uznesení 

5.   Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

6.   Návrh Záverečného účtu mesta Strážske za rok 2023 

7.   Návrh na 2.zmenu rozpočtu mesta rozpočtovým opatrením č. 2/2024 

8.   Harmonogram prípravy rozpočtu mesta Strážske na roky 2025-2027 

9.   Informácia o hospodárskom výsledku MsPS mesta Strážske k 31.12.2023 

10. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2024 pre MsPS mesta Strážske 

11. Správa o prenájme nebytových priestorov, pozemkov a reklamných zariadení  

      k 31.12.2023 

12. Prehľad projektov mesta Strážske 

13. Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt „Regenerácia  

      vnútroblokového priestoru Okružná – Družstevná, Strážske“    

14. Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt „Obnova Materskej školy     

      v Strážskom“                                                              

15. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Strážske na II. polrok 2024 

16. Predpokladané termíny zasadnutí MsZ a plánovaný program zasadnutí MsZ v Strážskom 

      na II. polrok 2024  

17. Správa o výsledkoch kontrol hlavného kontrolóra mesta Strážske od posledného    

      plánovaného rokovania mestského zastupiteľstva 

18. Informácie zo zasadnutí komisií  

19. Interpelácie poslancov 

20. Diskusia-Rôzne 

21. Záver 

 

Hlasovanie za schválenie programu:  

ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, 

Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír 

Šandor, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 

 

 



- 3 - 

K bodu č. 4: Kontrola plnenia uznesení 

 

Informoval primátor: 

V Uznesení č. 280/2024 zo dňa 14.03.2024 v časti žiada primátora mesta: 

- zverejniť oznámenie o zámere predaja nehnuteľností formou obchodnej verejnej súťaže, v 

zmysle bodu C/3 tohto uznesenia, na svojom webovom sídle, úradnej tabuli a v regionálnej 

tlači - oznámenie bolo zverejnené. 

- zverejniť vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže v zmysle bodu C/4 tohto uznesenia na svojom 

webovom sídle, úradnej tabuli a v regionálnej tlači – vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže 

bolo zverejnené. 

- o podpísanie menovacích dekrétov členov odbornej komisie podľa čl. 4.2 bod 5 Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Strážske – dekréty boli podpísané. 

- vykonať všetky potrebné úkony súvisiace s realizáciou obchodnej verejnej súťaže v zmysle 

bodu C/3 a C/4 tohto uznesenia s termínom 30 dní od schválenia uznesenia – úkony boli 

vykonané.  

- Predložiť informatívnu správu o výsledku obchodnej verejnej súťaže s termínom 30 dní od 

vyhodnotenia obchodnej verejnej súťaže – splnené. Súčasťou materiálov k dnešnému 

zasadnutiu MsZ je zápisnica z vyhodnotenia obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh 

na uzavretie kúpnej zmluvy na predmet súťaže. 

MsZ zobralo na vedomie výsledky obchodnej verejnej súťaže konanej 26.04.2024 o 

najvhodnejší návrh na uzavretie  kúpnej zmluvy na predmet súťaže - parcela reg. “C“ 

s parcelným číslom 523/6 o výmere  111 m², druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, 

zapísaná na LV č. 1236 okres Michalovce, obec Strážske, katastrálne územie Strážske, vo 

vlastníctve mesta Strážske, spoluvlastnícky podiel 1/1 a stavba: ATS budova so súpisným 

číslom 246 postavenej na parcele reg. “C“ s parcelným číslom  523/6, zapísaná  na LV č. 1236 

okres Michalovce, obec Strážske, katastrálne územie Strážske vo vlastníctve mesta Strážske, 

spoluvlastnícky podiel 1/1.  

 

V Uznesení č. 281/2024 zo dňa 25.04.2024 v časti odporúča:  

-Zverejniť zámer na prenájom pozemku registra „C“ parcelné číslo 523/10 o výmere 1535 m², 

druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, zapísaný na LV č. 1236, katastrálne územie: 

Strážske pre spoločnosť Development and construction spol. 3 s. r. o., Pribišova 3099/2, 841 
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05 Bratislava, IČO: 53 596 358 a spoločnosť BSL Trading s.r.o., Štefánikova 1517/13, 066 01 

Humenné IČO: 51 787 202. T: 30.04.2024 Z: MsÚ – zámer bol zverejnený. 

-pripraviť návrh na zmenu rozpočtu po nákupe referentského vozidla pre mestskú políciu 

s termínom do najbližšieho zasadnutia MsZ -  návrh na zmenu rozpočtu bol zapracovaný do 

návrhu na 2. zmenu rozpočtu mesta, ktorá je súčasťou programu dnešného zasadnutia MsZ.  

Kontrolu plnenia uznesení MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 5: Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

 

Informoval primátor: 

V súvislosti so zapojením sa do výzvy „Rozšírenia kapacít materskej školy v Strážskom“ bola 

daná požiadavka, aby referent školstva spolu s riaditeľkou MŠ do najbližšieho zasadnutia MsZ 

vypracovali prehľad, aký sa očakáva nárast 4-ročných detí zo Strážskeho, koľko je detí mimo 

trvalého bydliska v Strážskom, počet vybavených žiadostí o nástup do MŠ. Prehľad bol 

vypracovaný, MŠ v Strážskom má kapacitu 94 detí. Pri avizovanej zmene legislatívy, kedy 

štvorročné dieťa bude mať právo byť prijaté do MŠ a pri platnej legislatíve o päťročnom 

dieťati, ktoré musí byť prijaté do MŠ predložený text podrobne obsahuje výpis z matriky 

o počte narodených detí za roky 2020 až 2023, ako aj počet zamietnutých žiadostí do MŠ 

v rokoch 2018 až 2023, potom počet kladne vybavených žiadostí v rokoch 2020 až 2023. 

Predmetný projekt by mal byť ukončený/zrealizovaný v roku 2026, t. j. v tomto čase je 

predpoklad počtu detí 46 vo veku 4 rokov k prednostnému právu nástupu do MŠ. Aktuálna 

kapacita triedy z priestorového hľadiska pre 3 a 4 triedu predstavuje maximálne 24 detí. 

PaedDr. Matuchová - žiadam, aby tento materiál bol doručený aj členom komisie kultúry, 

školstva a mládeže. 

Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ zobralo MsZ na vedomie. 

 

K bodu č. 6: Návrh Záverečného účtu mesta Strážske za rok 2023 

  

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že návrh  

Záverečného účtu za rok 2023 bol zverejnený na úradnej tabuli a webovej stránke mesta a do 

dnešného dňa neboli podané žiadne pripomienky.  

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia - Návrh Záverečného účtu Mesta Strážske za 

rok 2023 je spracovaný v súlade so Zákonom č. 583/2004 o  rozpočtových  pravidlách 



- 5 - 

územnej samosprávy v znení neskorších predpisov. Obsahuje celkový prehľad  rozpočtového 

hospodárenia, vrátane hodnotenia programového rozpočtu, bilanciu aktív a pasív, prehľad o 

stave a vývoji dlhu, ako aj údaje o hospodárení príspevkovej organizácie v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta. V roku 2023 mesto  plánovalo prebytkový bežný rozpočet vo výške 1 

279,72 €. Skutočný  výsledok  mesta k 31.12.2023 je  prebytok bežného rozpočtu  vo výške 

340 517,46 €. V roku  2023 mesto svoj plánovaný schodok vo výške 2 288 496,28 € 

neprekročilo a skutočný výsledok mesta k 31.12.2023 je schodok vo výške 1 831 978,17 €, 

čo je zníženie plánovaného schodku o 456 518,11 €.  

Finančná komisia odporúča Záverečný účet mesta za rok 2023 schváliť.  

 

Poslanci mali k dispozícii písomný materiál Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu 

záverečného účtu mesta Strážske za rok 2023. 

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór – stanovisko je spracované na základe zverejneného návrhu 

Záverečného účtu mesta za rok 2023, ktorý spracovalo ekonomické oddelenie Mestského úradu 

v Strážskom na základe účtovných a finančných výkazov mesta Strážske. Návrh Záverečného 

účtu Mesta Strážske za rok 2023 je spracovaný v súlade s príslušnými ustanoveniami § 16 

Zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a obsahuje všetky 

náležitosti podľa § 16 ods. 5 tohto zákona. V zmysle §16 ods.10 Zákona č.583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy odporúčam Mestskému zastupiteľstvu v 

Strážskom uzatvoriť prerokovanie Návrhu záverečného účtu Mesta Strážske za rok 2023 

výrokom schvaľuje celoročné hospodárenie bez výhrad. 

 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra mesta Strážske k návrhu Záverečného účtu mesta 

Strážske za rok 2023 MsZ zobralo na vedomie. 

 

P. Baánová požadovala vysvetlenie a bližšie informácie k jednotlivým položkám záverečného 

účtu. Takýto dôležitý dokument by mal obsahovať správne údaje, aby bol aj pre občanov mesta 

zrozumiteľný, čitateľný, pretože je zmätočný. 

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia sa podrobne vyjadrila k nejasnostiam a 

pripomienkam p. Baánovej. 

 

MsZ schvaľuje: 

Celoročné hospodárenie mesta Strážske za rok 2023 bez výhrad. 
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Hlasovanie: ZA: Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: Danka Baánová, Peter 

Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 

 

MsZ schvaľuje: 

Usporiadanie schodku  rozpočtu  vo výške 1 831 978,17 €, schodok rozpočtu sa vykryje zo 

zostatku finančných operácií vo výške  1 831 978,17 €. 

 

Hlasovanie: ZA: Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef 

Meňovčík, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: Danka Baánová, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD.,Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana 

Dzurillová 

 

MsZ schvaľuje: 

Zostatok finančných operácií vo výške 2 192 855,66 € a usporiadanie zostatku                                  

finančných operácií následne: 

a) úhrada schodku vo výške 1 831 978,17 € 

b) v zmysle § 16 ods. 6 Zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy sa na účely 

tvorby peňažných fondov vylučujú nevyčerpané účelovo určené prostriedky. 

 

Hlasovanie: ZA: Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef 

Meňovčík, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: Danka Baánová, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana 

Dzurillová 

 

MsZ schvaľuje: 

Zostatok finančných operácií po usporiadaní vo výške 228 154,95 € bude pridelený do 

rezervného fondu vo výške 228 154,95 €. 

 

Hlasovanie: ZA: Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: Danka Baánová, Peter 

Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 
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MsZ schvaľuje:  

Hospodárenie príspevkovej organizácie 

a) Usporiadanie výsledku hospodárenia príspevkovej organizácie z hlavnej činnosti: 

- zostatok finančných prostriedkov vo výške  24,69 € 

- krytie bežných výdavkov MsPS v roku 2024  24,69 € 

b) Usporiadanie výsledku hospodárenia príspevkovej organizácie z podnikateľskej 

činnosti: 

Zostatok finančných prostriedkov vo výške:          49 567,62 € 

- krytie bežných výdavkov MsPS v roku 2024 HČ(doplnkový zdroj)     49 567,62 € 

- zúčtovanie kladného hospodárskeho výsledku MsPS z podnikateľskej činnosti za 

účtovné obdobie 2023 zisk 14 757,41 € 

 

Hlasovanie: ZA: Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef 

Meňovčík, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: Danka Baánová, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana 

Dzurillová 

 

MsZ odporúča: 

Zúčtovať kladný výsledok hospodárenia Mesta Strážske za účtovné obdobie 2023 vo výške 

167 543,05 € v prospech účtu 428 Výsledok hospodárenia v schvaľovacom konaní a na 

ťarchu účtu 431 Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých období.     

T: 31.12.2024   Z: vedúca ekonomického oddelenia 

 

Hlasovanie: ZA: Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter 

Malík,  Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: Danka 

Baánová, PaedDr. Eva Matuchová, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 

 

MsZ odporúča:  

Zúčtovať záporný výsledok hospodárenia MsPS za účtovné obdobie 2023 vo výške 58 829,50 

€ v prospech účtu 431 Výsledok hospodárenia v schvaľovacom konaní a na ťarchu účtu 428 

Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých období. 

T: 31.12.2024    Z: riaditeľ MsPS 
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Hlasovanie: ZA: Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: Danka Baánová, Peter 

Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 

 

K bodu č. 7: Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta rozpočtovým opatrením č. 2/2024 

  

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia podrobne informovala o položkách rozpočtu. 

V návrhu rozpočtu sa uvažuje so zvýšením rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti 

o 499 961 €. Rozpočet po navrhovanej zmene vyrovnaný  vo výške 5 766 184,-€  Bežný 

rozpočet po zmene prebytkový vo výške 172 104 €, kapitálový  schodkový vo výške  

193 342 €,  prebytok finančných operácií vo výške 21 238 €. Schodok kapitálového rozpočtu 

je kryty prebytkom bežného rozpočtu a zostatkom finančných operácií.    

P. Baánová predniesla pripomienky k návrhu s tým, že požadovala, aby bol uvedený materiál 

podrobne rozpísaný. 

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia a spracovateľka predloženého materiálu 

podrobne odpovedala na pripomienky p. Baánovej. 

 

MsZ schvaľuje: 

V súlade s ods. 2 písmenom  a), b)  § 14 Zákona č. 583/2004 z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov zmenu rozpočtu mesta 

Strážske rozpočtovým opatrením č.2/2024: 

a) povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov a to o 499 961 € 

b) presun rozpočtových prostriedkov na podpoložkách rozpočtu uvedených prílohách 

bez celkovej zmeny príjmov a výdavkov upravený v bode a). 

  

Rozpočet po navrhovanej zmene ako vyrovnaný vo výške 5 766 184,00 €. 

  Príjmy vo výške:  5 766 184,00 € 

  Výdavky vo výške:  5 766 184,00 € 

            Príjmy:  

  Bežný rozpočet   5 422 746,00 € 

  Kapitálový rozpočet       132 000,00 € 

  Finančné operácie        211 438,00 € 

  Rozpočet mesta    5 766 184,00 € 
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  Výdavky: 

  Bežný rozpočet   5 250 642,00 € 

  Kapitálový rozpočet       325 342,00 € 

  Finančné operácie      190 200,00 € 

  Rozpočet mesta   5 766 184,00 € 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: Peter 

Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 

 

K bodu č. 8: Harmonogram prípravy rozpočtu mesta Strážske na roky 2025-2027 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Ing. Lecáková, vedúca ekonomického 

oddelenia mala úvodný komentár s tým, že požadovala, aby boli dodržané termíny na 

predkladanie požiadaviek. 

PaedDr. Matuchová požadovala, aby komisia kultúry, školstva a mládeže nemala vo svojej 

kompetencii rozdelenie dotácií cirkvám, ale len spoločenským organizáciám a aby boli ich 

požiadavky akceptované. 

P. Baánová – po doručení našich požiadaviek sme v minulosti nemali od mesta spätnú väzbu, 

preto je potrebné, aby mesto naše požiadavky spracovalo a vypracovalo stanovisko, záver. 

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia – akceptovať, resp. financovať doručené 

požiadavky bude možné na základe toho, ako sa budú financie vyvíjať. 

 

MsZ zobralo na vedomie Harmonogram prípravy rozpočtu mesta Strážske na roky 2025-2027. 

 

  

K bodu č. 9: Informácia o hospodárskom výsledku MsPS mesta Strážske k 31.12.2023 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

Ing. Fedorko, riaditeľ MsPS informoval o výsledku hospodárenia MsPS za rok 2023 a s 

návrhom na prerozdelenie výsledku na zabezpečenie hlavnej činnosti MsPS v roku 2024. 

 

Informáciu o hospodárskom výsledku MsPS mesta Strážske k 31.12.2023 MsZ zobralo na 

vedomie. 
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K bodu č. 10: Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2024 pre MsPS mesta 

Strážske 

  

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

Ing. Fedorko, riaditeľ MsPS mal k predloženému materiálu úvodný komentár.  

 

MsZ schvaľuje: 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2024 pre MsPS mesta Strážske. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., 

Vladimír Šandor, Zdržal sa: Peter Malík, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana 

Dzurillová 

 

K bodu č. 11: Správa o prenájme nebytových priestorov, pozemkov a reklamných 

zariadení k 31.12.2023 

  

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár.  

MUDr. Jurečková, PhD. – má zmysel sledovať pohľadávky z minulých období, roky 2009 - 

2011, sú to vymožiteľné pohľadávky ? 

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia - pripravíme návrh na odpísanie pohľadávok 

zo starých rokov, prehodnotíme to s tým, že sa musí preukázať, že sú nevymožiteľné 

a pohľadávky odpíšeme. 

 

MsZ zobralo na vedomie Správu o prenájme nebytových priestorov, pozemkov a reklamných 

zariadení k 31.12.2023. 

 

K bodu č. 12: Prehľad projektov mesta Strážske 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma tak, ako to bolo požadované zo strany 

poslancov.  

 

K otázkam a pripomienkam MUDr. Jurečkovej, PhD. sa podrobne vyjadrila  Ing. Miklošová, 

referent pre projekty a granty.  

 

Prehľad projektov mesta Strážske MsZ zobralo na vedomie. 
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K bodu č. 13: Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt 

„Regenerácia vnútroblokového priestoru Okružná – Družstevná, Strážske“    

 

V súvislosti s týmto bodom obdržali poslanci v písomných materiáloch dôvodovú správu, 

v ktorej je detailne rozpísaný zámer projektu a financovanie. Ohľadom predloženého projektu 

mali občania uvedeného sídliska stretnutie, na ktorom im bol predložený projekt a mali 

možnosť predkladať svoje pripomienky. Jednou z podmienok poskytnutia NFP je uznesenie 

Mestského zastupiteľstva o tom, že MsZ schvaľuje predloženie žiadosti a zabezpečenie 

finančných prostriedkov nasledovne: 

 

MsZ schvaľuje: 

Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na projekt: „Regenerácia vnútro 

blokového priestoru Okružná – Družstevná, Strážske“. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, 

PhD., Vladimír Šandor, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 

 

MsZ schvaľuje:  

Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

„Regenerácia vnútro blokového priestoru Okružná – Družstevná, Strážske“ realizovaného 

v rámci výzvy: Výzva na podporu rozvoja prvkov zelenej a modrej infraštruktúry v obciach 

a mestách, kód výzvy: PSK-MIRRI-008-2024-ITI-EFRR, ktorého ciele sú v súlade s platným 

územným plánom mesta Strážske a platným Programom hospodárskeho rozvoja a 

sociálneho rozvoja Mesta Strážske na roky 2023-2030, v maximálnej výške 76 500 €. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, 

PhD., Vladimír Šandor, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 

 

MsZ schvaľuje: 

Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta Strážske, 

ktoré vzniknú v priebehu realizácie aktivít projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie cieľa 

projektu v zmysle Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku. 
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. 

Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor,   

Proti: MUDr. Dana Jurečková, PhD., Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana 

Dzurillová 

 

K bodu č. 14: Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt „Obnova 

Materskej školy v Strážskom“        

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma, v ktorom je detailne rozpísaný zámer 

projektu a financovanie. 

 
MsZ schvaľuje: 

Spolufinancovanie neoprávnených nákladov do maximálnej výšky 136 053 € z vlastných 

zdrojov pre projekt „Obnova Materskej školy v Strážskom“. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, 

PhD., Vladimír Šandor, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 

 

K bodu č. 15: Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Strážske na  

2. polrok 2024 

   

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor  mal úvodný komentár.  

 

MsZ schvaľuje: 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Strážske na 2. polrok 2024. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, 

PhD., Vladimír Šandor, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 

 

MsZ poveruje: 

Hlavného kontrolóra mesta Strážske na výkon kontrolnej činnosti od 01.07.2024 - 31.12.2024 

v súlade so schváleným Plánom kontrolnej činnosti na 2. polrok 2024. 
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, 

PhD., Vladimír Šandor, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 

 

K bodu č. 16: Predpokladané termíny zasadnutí MsZ a plánovaný program zasadnutí 

MsZ v Strážskom na 2. polrok 2024  

   

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodný komentár mal primátor.  

Predpokladané termíny zasadnutí MsZ a plánovaný program zasadnutí MsZ v Strážskom na  

2. polrok 2024 MsZ zobralo na vedomie.   

 

K bodu č. 17: Správa o výsledkoch kontrol hlavného kontrolóra mesta Strážske od 

posledného plánovaného rokovania mestského zastupiteľstva 

 

Správa hlavného kontrolóra bola doručená poslancom v elektronickej podobe, pretože bola 

veľmi rozsiahla.  Primátor mal úvodný komentár.  

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór podrobne informoval o výsledkoch kontrol od posledného 

plánovaného rokovania mestského zastupiteľstva. 

 

Správu o výsledkoch kontrol hlavného kontrolóra mesta Strážske od posledného      

plánovaného rokovania mestského zastupiteľstva MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 18: Informácie zo zasadnutí komisií  

 

Finančná komisia – informovala Ing. Lecáková 

Požiadavka Materskej školy Strážske na dofinancovanie odchodného vo výške 9 971 €. 

Komisia odporúča vyplatiť odchodné v rámci schváleného rozpočtu roku 2024 a prípade 

nepostačujúceho rozpočtu  pre rok 2024 to riešiť v druhom polroku 2024. 

 

Žiadosť Základnej školy Strážske o dofinancovanie  havarijného stavu strechy vo výške  

12 500 €. Požiadavka bola zapracovaná do návrhu na 2. zmenu rozpočtu mesta roku 2024. 

Žiadosť o dotáciu pre Občianske združenie rodičov pri Základnej škole Strážske vo výške 

4 000 €. Komisia odporúča navýšiť rozpočet pre spoločenské organizácie  vo výške 4 000 €. 

Túto žiadosť o dotáciu je potrebné prerokovať na komisii kultúry, školstva a mládeže. 

Ostatné body už boli na dnešnom zasadnutí MsZ prerokované. 
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PaedDr. Matuchová, predsedníčka komisie kultúry, školstva a mládeže – komisii nebola  

uvedená žiadosť doručená a ani sme neboli vyzvaní, aby sme sa k nej vyjadrili a taktiež ani 

k projektom materskej školy.  

Zápis z finančnej komisie je k nahliadnutiu je na sekretariáte primátora mesta. 

Bytová komisia – informovala p. Baánová 

Komisia berie na vedomie žiadosť p. Tolvajovej Gabriely o ukončenie nájomného vzťahu na 

vlastnú žiadosť z dôvodu nedostatku finančného príjmu. 

P. Marcinková Kristína žiada o byt nižšieho štandardu na ul. Laboreckej v Strážskom. Voči 

mestu má vyrovnané všetky pohľadávky. Byt B4 je voľný po predchádzajúcej nájomníčke p. 

Gabriele Tolvajovej, ktorá sa bytu vzdala.  

Komisia odporúča byt B4 prenajať p. Kristíne Marcinkovej s tým, že p. Gabriela Tolvajová, 

nakoľko nemá vlastné bývanie, bude uvedená v nájomnej zmluve p. Marcinkovej.  

 

Komisia odporúča schváliť predĺženie nájomných zmlúv v bytoch nižšieho štandardu na  

ul. Laboreckej 280/29 a 281/27 Strážske a v bytovom dome U3 na ul. Obchodnej 440 Strážske 

do 31.12.2024.  

Taktiež odporúča vyžiadať správu z Domsprávu s.r.o. Michalovce, ako postupoval správca 

bytov pri vymáhaní nedoplatkov U3, Obchodná 440, Strážske a predložiť ju na ďalšom 

zasadnutí MsZ Mesto Strážske odkonzultovalo vzniknuté nedoplatky s Domsprávom s.r.o. 

Michalovce, ktorí vznikli nájomníkom z dôvodu vyššej spotreby vody. Nedoplatky 

nájomníkov rozdelí k mesačným platbám za nájomné.  

 

MsZ schvaľuje:  

Predĺženie opakovanej nájomnej zmluvy: 

a) Nájomné byty nižší štandard ul. Laborecká 280/29 a 281/27  

 

PRIEZVISKO A MENO 

 

ČÍSLO 

BYTU 

 

PREDĹŽENIE OPAKOVANEJ 

NÁJOMNEJ ZMLUVY 

 

Dudičová Gabriela 

 

A2 31.12.2024 
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, Miroslav Kusý, Peter Malík, 

PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor,  

Zdržal sa: MUDr. Dana Jurečková, PhD., Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana 

Dzurillová 

 

b) Nájomné byty - Obytný dom U-3 (ul. Obchodná 440) 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

 

 

 

 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: MUDr. Dana 

Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, 

PaedDr. Jana Dzurillová 

 

Na základe žiadosti nájomníkov bytového domu U3 ul. Obchodná 440 bola vykonaná 

obhliadka ich bytov. Zápis z obhliadky mali poslanci k dispozícii. 

Natália Ridajová A3 31.12.2024 

Goroľ Karol, Goroľová Silvia A7 31.12.2024 

Adam Emil A8 31.12.2024 

Tokárová Veronika B1 31.12.2024  

Tolvajová Gabriela B4 31.12.2024 

Ridajová Iveta a Ridaj Gejza B8 31.12.2024 

 

PRIEZVISKO A 

MENO 

 

ČÍSLO 

BYTU 

 

PREDĹŽENIE 

OPAKOVANEJ 

NÁJOMNEJ ZMLUVY 

 

 

Dančišin Erik 

 

U-3/A/5 

 

31.12.2024 

 

Makara Milan 

 

U-3/C/1 

 

31.12.2024 

 

Skoupilová Ingrid 

 

U-3/C/3 

 

31.12.2024 
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Na základe vykonanej kontroly komína a po vykonaní čistenia kominárom bytu B4 boli zistené 

nedostatky a to keramická vložka v komíne je prasknutá – netesní. Je nutná sanácia prieduchu 

komína, ktorá bola vyčíslená na 912 €. Komisia odporúča predložiť ešte dve cenové ponuky 

a odstrániť závadu z dôvodu ohrozenia zdravia.    

 

Zápis z bytovej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

Obchodno-podnikateľská komisia – informovala p. Baánová 

Prenájom pozemku Development and construction spol. s r. o., BSL Trading – zámer bol  

vyvesený, pripomienky neboli vznesené. Žiadatelia boli vyzvaní na predloženie projektovej 

dokumentácie, ale do dnešného dňa ju nedoručili. 

K uvedenému bodu bola na komisii diskusia: - čo sa týka všetkých bytových domov 

a parkovísk v meste Strážske, nájsť nejaký spôsob ako prinútiť bývajúcich v nájomných bytoch 

prihlásiť sa k trvalému pobytu napr. spoplatňovanie parkovísk pre cudzích obyvateľov – 

rezidenčné parkovacie karty pre ľudí s trvalým pobytom v meste Strážske atď.  

Komisia nezaujala stanovisko, nakoľko nemala k dispozícii projektovú dokumentáciu a ani 

podmienky opcie ďalšieho predĺženia.  

 

Rímskokatolícka cirkev Farnosť Nanebovstúpenia Pána, Mierová 9, Strážske žiada o  prenájom 

pozemku reg. „C“ p. č. 1822 o výmere 305 m², je to pozemok priľahlý k objektu Kostola  

sv. Jána Nepomuckého a nachádza sa v jeho oplotení. Žiadajú o prenájom pozemku z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa na min. dobu 20 rokov za 1 Eur/rok, účel v súvislosti 

s vykonávaním cirkevných obradov.  

Komisia odporúča prenájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa, je potrebné vyhotoviť 

v zmysle zákona o majetku obcí znalecký posudok prenájmu uvedeného pozemku na dobu  

20 rokov (úloha pri osobitnom zreteli vypracovať znalecký posudok na prenájom pozemku).  

 

V súvislosti s týmto bodom bola komisia informovaná o zámere Mesta Strážske prenajať si 

pozemok vo vlastníctve Rímskokatolíckej cirkvi register „C“ parc. č. 193/2 (pôvodná parcela 

EKN 393/1) z dôvodu výstavby parkoviska na ulici Laboreckej/Vihorlatská 621 – 10 

parkovacích miest, zachovanie chodníka. Ide o novovytvorenú parcelu na základe 

geometrického plánu č. 46477667-37/2024. Cena prenájmu – 1 Eur/rok. Komisia uvedené 

zobrala na vedomie.  

 



- 17 - 

Ing. Olbricht, PhD., predseda komisie výstavby a ÚP - komisia odporúča schválenie nájmu 

s tým, že prenajímateľ udelí nájomcovi súhlas s opravou oplotenia na náklady a zodpovednosť 

nájomcu.  

 

MsZ odporúča: 

Vyhotoviť znalecký posudok na prenájom pozemku reg. „C“ p. č. 1822 o výmere 305 m² na 

dobu 20 rokov v zmysle žiadosti Rímskokatolíckej cirkvi - Farnosť Nanebovstúpenia Pána, 

Mierová 9, Strážske.  

T: do najbližšieho zasadnutia MsZ   Z: MsÚ 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, 

PhD., Vladimír Šandor, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 

 

MsZ zobralo na vedomie Podanie žiadosť Mesta Strážske o prenájom pozemku vo vlastníctve 

Rímskokatolíckej cirkvi Farnosť Nanebovstúpenia Pána, Mierová 9, Strážske - register „C“ 

parc. č. 193/2 (pôvodná parcela EKN 393/1) z dôvodu výstavby parkoviska na ulici 

Laborecká/Vihorlatská 621 Strážske za 1 Eur/rok na dobu 20 rokov.  

 

MUDr. Marián Maškulík, MUDr. Danuša Maškulíková, Mierová 33/2, Strážske žiada 

o odkúpenie pozemku, prípadne dlhodobý nájom – jedná sa o vyasfaltovanú plochu na 

parcelách t. j. časť parciel 106/2 a 1389/3, ktorá sa nachádza medzi pozemkom MUDr.  

Maškulíka a chodníkom. V prípade kladného stanoviska na odkúpenie vypracujú geometrický 

plán. V prípade nevyhovenia žiadosti o odkúpenie – žiadajú o uzatvorenie dlhodobej nájomnej 

zmluvy na predmetné časti pozemkov. 

Komisia odporúča odpredaj z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Na zasadnutí MsZ  

odporúča najprv vypracovať geometrický plán a znalecký posudok potrebných k odpredaju 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa.  

 

Ing. Olbricht, PhD., predseda komisie výstavby a ÚP - komisia odporúča dlhodobý prenájom.  

 

P. Šandor, predseda vyraďovacej komisie - komisia posúdila, že uvedený majetok je pre mesto 

prebytočný. V prípade záujmu by bolo možné uvedený majetok odpredať po vyhotovení 

geometrického plánu a minimálne za cenu znaleckého posudku z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa.  
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Hlasovanie za návrh komisie výstavby a ÚP – prenájom:  

ZA: Ing. Viliam Olbricht, PhD., Proti: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana 

Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, 

Vladimír Šandor, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 

 

Hlasovaním poslancov nebol návrh komisie výstavby a ÚP schválený. 

 

Hlasovanie za návrh obchodno-podnikateľskej komisie - odpredaj:  

ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, 

Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Vladimír Šandor,  

Zdržal sa: Ing. Viliam Olbricht, PhD., Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana 

Dzurillová 

 

Hlasovaním poslancov bol návrh obchodno-podnikateľskej komisie schválený. 

 

MsZ odporúča: 

Vyhotoviť geometrický plán a znalecký posudok potrebných k prevodu časti parciel  reg. „C“ 

106/2 a 1389/3 z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre MUDr. Mariána Maškulíka a manž. 

MUDr. Danušu Maškulíkovú. 

T: do najbližšieho zasadnutia MsZ   Z: MsÚ 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Vladimír Šandor, 

Zdržal sa: Ing. Viliam Olbricht, PhD., Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana 

Dzurillová 

 

Žiadosti o prenájom 101 Drogérie, Tušeková, uvedené žiadosti už boli prejednané na minulých 

komisiách. Z dôvodu, že sa uvedené priestory nebudú rekonštruovať na zdravotné stredisko, 

sú k dispozícii k prenájmu. K ďalšiemu prenájmu formou verejných obchodných súťaží je 

potrebné vypracovať podmienky, do ktorých sa uvedení žiadatelia budú môcť zapojiť. 

Stanovisko komisie: Pripraviť podmienky verejnej obchodnej súťaže na prenájom nebytových 

priestorov v kryte CO po Bare Kocka a po Milk Agre. Komisia odporúča pripraviť podmienky 

na prenájom nebytových priestorov v CO kryte – bývalý Bar Kocka a Milk Agro.  
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MsZ odporúča: 

Pripraviť podmienky verejnej obchodnej súťaže na prenájom voľných nebytových priestorov 

v kryte CO (po bare Kocka a po predajni Milk Agro). 

T: do najbližšieho zasadnutia MsZ   Z: MsÚ 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, 

PhD., Vladimír Šandor, Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová 

 

Na budove U2 je nutné urobiť úsporné opatrenia (výmena drevených okien, zateplenie 

objektu), dochádza k úniku tepla a teplotnému diskomfortu v mesiacoch, keď je ešte chladno, 

ale sa už nekúri (čo pociťujú najmä zdravotnícke zariadenia – pacienti). Nutná je aj oprava 

strechy. Stanovisko komisie - berieme na vedomie. 

 

- uvoľnená garáž na ulici Vihorlatskej (po nebohom Eugenovi Kovaľovi) – primátor bude riešiť 

vo svojej kompetencii za trhovú cenu. Na garáž evidujeme zatiaľ jednu žiadosť Jozef Kunč.  

- na komisii bola prednesená žiadosť Martina Hajdučka o predĺženie nájmu reštaurácie Aztéka  

- riešiť v OD Laborec hniezdenie lastovičiek 

 

Zápis z obchodno-podnikateľskej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

 

Komisia výstavby  a ÚP – informoval Ing. Olbricht, PhD. 

Obhliadka miestnych komunikácii sa neuskutočnila z dôvodu nepriaznivého počasia a 

predloženia vypracovanej projektovej dokumentácie na údržbu komunikácii. Dokumentácia 

bola vypracovaná 11/2023 na základe obchádzkových trás pri realizácii stavby kruhového 

objazdu v meste Strážske. Mesto má spracované PD : ul. 1. mája, ul. Kollárová, ul. Sama 

Chalúpku, ul. Obchodná, ul. Družstevná, ul. Komenského, ul. Pod hradom, ul. Okružná. 

Komisia odporúča poslancom, aby si prešli svoje pracovné obvody a zdokumentovali miesta , 

kde je potrebná nevyhnutná oprava.  

 

Žiadosť o odkúpenie garáže aj s pozemkom pod garážou, pozemok registra CKN 281/1, súp. 

číslo 922 a pozemok registra CKN 281/2, súp. číslo 923 od toho času prenajímateľa  
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p. Stanislava Lapšanského bytom M. Rázusa 17, 071 01 Michalovce - komisia odporúča 

zachovanie nájmu. 

Žiadosť o odkúpenie budovy vo vlastníctve mesta Strážske pozemok registra CKN p. č. 523/7  

o výmere 51 m² budovy ATS stanica od spoločnosti RUPE s.r.o., Vrbovská 65, 071 01 

Michalovce, IČO: 48 066 184 - komisia odporúča predložiť zámer  resp. budúce využitie 

nehnuteľnosti, 

 

Havarijný stav budov vo vlastníctve mesta: - objekt Mestská kultúrna sála,  viacúčelová sála 

(zatekanie strechy) – obhliadka komisie a zhodnotenie nevyhnutnej opravy strechy, 

-  časť budovy OD Laborec (bývala Fortuna), vykonaná kontrola firmou MH LINE s.r.o., kde 

bolo zistené poškodené potrubie. 

Komisia odporúča opraviť zatekanie strechy na objekte Mestská kultúrna sála, viacúčelová sála 

a kanalizáciu v OD Laborec. 

Obhliadka bytového domu ul. Obchodná 440 – na základe úlohy zo zasadnutia MsZ bola dňa 

18.04.2024 vykonaná obhliadka bytov za prítomnosti zástupcov mesta Strážske, Domspráv 

s.r.o. – p. Kolesára  a predsedu komisie výstavby a ÚP Ing. Olbrichta, PhD. 

Na základe obhliadky boli zistené nedostatky v jednotlivých bytoch. Zápis obhliadky majú 

poslanci k dispozícii a bol zaslaný na Domspráv s.r.o. Michalovce.  

 

Zápis z komisie výstavby a ÚP je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Vyraďovacia komisia – informoval p. Šandor 

 

Žiadosť o odkúpenie budovy ATS stanice -  RUPE s.r.o., Vrbovská 65, 071 01  Michalovce – 

p. č. „CP 523/7 o výmere 51 m² - uvedená ATS stanica je v blízkosti pozemku, ktorý sme 

prenajali Operačnému stredisku záchrannej zdravotnej služby za účelom realizácie stavby 

Stanice ZSS. 

Komisia posúdila, že uvedený majetok nie je prebytočným majetkom pre mesto, ATS stanica 

sa nachádza na pozemku, ktorý by v budúcnosti mohol nájsť využitie na rôzne účely.  

 

Žiadosť p. Lapšanského, M. Rázusa 17, Michalovce o odkúpenie garáží aj s pozemkom p. č. 

„C“ 281/1 a 281/2 – uvedené garáže sú v prenájme, nie sú prebytočným majetkom mesta. 

 

Žiadosť MUDr. Maškulíka, MUDr. Maškulíkovej, Mierová 33/2, Strážske o odkúpenie 

pozemku prípadne dlhodobý nájom už bola prejednaná. 
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Komisia kultúry, školstva a mládeže, športová komisia, komisia sociálnej pomoci 

a zdravotníctva, komisia životného prostredia a komisia ochrany verejného poriadku 

zasadnutie nemala. 

 

K bodu č. 19,20: Interpelácie poslancov, Diskusia - Rôzne  

 

P. Šandor: 

 – na kruhovom objazde smerom z Michaloviec do Humenného sú poškodené vnútorné 

obrubníky, pohybujú sa.  

- ostrovčeky na kruhovom objazde sú strašne zarastené, je potrebné vykonať postrek. 

Ing. Olbricht, PhD.: 

 – stále sa hýbu kocky na námestí, v jari to bude nutné riešiť reklamáciou. 

Primátor – vieme o tom,  tak ako navrhujete,  po zime prejdeme námestie a vyznačíme chybné 

kocky k reklamácii. 

- na ul. Družstevná pri MŠ je kontajner na separovaný zber, sekcia papier, veľmi rýchlo 

zaplnená, nejako to riešiť. 

Primátor – po dohode s MsPS budeme meniť kontajnery na 1 100 l a budú sa pravidelnejšie 

vyvážať. 

P. Baánová: 

 – na parkovisku na ul. Mierová sú prepadnuté kanály, šachty, je  problém tam  prechádzať 

s autami, sú tam znova nerovnosti, výmole na parkovisku. 

- kedy bude niečo v strede kruhového objazdu, zatiaľ tam nič nie je. 

Primátor – dohodli sme sa s MsPS, že tam budú udržiavať zeleň, kosiť. Aby to bolo v súlade so 

zákonmi, je potrebné si vyžiadať stanovisko, parametre, aby nám schválili to, čo vyberieme. 

- čo majú robiť občania ohľadom pridelenia súpisných čísiel, už sme sa o tom bavili minule, 

ale nemáme žiadnu spätnú väzbu,  žiadam to preveriť.  

- názor občanov aj môj názor je, že sa na námestie nehodí súčasná dekorácia, ako je bicykel, je 

to vhodné skôr na záhradu. 

Primátor – koľkých občanov je to názor, my máme opačnú spätnú väzbu. 

- web stránka mesta by nemala obsahovať veľké plagáty, lebo stránka nie je prehľadná, 

aktuálne veci sú dole, aktualizovať web stránku, napr. archív podujatí a pod.  

- bolo sľúbené trhovisko, že ho spravíme a dodnes nie je, je potrebné ho dať do poriadku. 

Primátor – súčasné trhovisko pravidelne kontrolujú hliadky MsP aj MOaPS. Na zriadenie 

verejného trhoviska sú dosť ťažké podmienky, nie je to taká jednoduchá záležitosť, je 
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nevyhnutné zabezpečiť prístup k pitnej vode, zriadiť toalety,  ak to nebude možné zo strany 

mesta realizovať, trhovisko odstránime. 

- k novovzniknutému mólu na rieke Laborec( požičovni plavidiel) je veľmi zlá prístupová 

cesta. 

Primátor – vieme o tom, náklady na opravu cesty by mali byť cca 220 000 €. 

 

PaedDr. Matuchová: 

 – na ul. Osloboditeľov 627/3 je upchatý kanál, na tráve stojí voda, nedá sa prechádzať,  bolo 

by možné to odstrániť, príp. trávnatú plochu zasypať ? 

- má už mesto novú referentku kultúry, ak áno, od kedy ? 

P. Malík: 

– dezolátny stav ciest na ul. Jahodná, Ľ. Štúra, F. Kráľa, P. Horova.  

- na nepomenovanej ulici pri dome p. Kočerhu je prepadnutý kanál. 

- diery v cestách, prevísajúce kábly na uvedených uliciach.  

- návrh občanov osadiť značku obytná zónu na ul. Kollárova, ul. 1. mája a ul. S. Chalupku. 

- na ul. P. Horova nefunguje rozhlas. 

- ako pokračuje výstavba parkoviska pred bývalým LDCH ? 

- umiestniť pri kryte CO (bývalý bar Kocka) provizórne lavičky a betónový odpadkový kôš.  

- na rohu budovy Slovenskej pošty rastie strom, odstrániť ho. 

- čo znamená pre mesto podpísanie zmluvy so Slovenským zväzom ľadového hokeja ? 

- občania uvedených ulíc vynášajú odpad do kontajnera pri záhradkách, kontajner je často 

preplnený, častejšie ho vyvážať, alebo tam dať 2 kontajnery. 

P. Kusý - kontajner je určený pre záhradkárov a nie pre občanov rodinných domov IBV, prečo 

ho tam vozia ?  Kontajner je len na biologický odpad.  A potom sa čudujeme, že je do 3 hodín 

zase plný. Každý občan môže využiť služby MsPS, môže zavolať na zberný dvor, prídeme  a 

operatívne riešime.  

 

MUDr. Jurečková, PhD.: 

 – čo je príčinou tvorenia plesní v budove U3, bola to chyba stavebného úradu, alebo 

stavebného dozoru, bola tam v minulosti zlá izolácia ? Už sme o tomto probléme opakovane 

rokovali. 

Ing. Olbricht, PhD. sa snažil vysvetliť príčinu vzniku plesní.  Ohľadom tejto záležitosti sa 

uskutočnila obhliadka budovy U3, na ktorej bol prítomný aj zástupca Domspráv, s. r. o. 
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Michalovce. Bola spísaná zápisnica, ktorá bola doručená na Domspráv, s. r. o., a budeme 

hľadať riešenie. 

MUDr. Jurečková, PhD. – ďakujem za veľmi pekné fotky z jarmoku, ale chýba mi tam video. 

 

K bodu č. 20: Diskusia-Rôzne 

 

P. Meňovčík – kedy sa bude mesto zaoberať platmi zamestnancov MsPS ? Je hanba robiť za 

minimálne mzdy.  Plníme všetko, čo chce mesto, máme však aj zodpovednosť za stroje 

a techniku. 

Primátor – dohodlo sa na zmene odmeňovania, zamestnanci MsPS už dostali viackrát kvartálne 

odmeny. Minulý týždeň som požiadal riaditeľa a ekonómku MsPS o predloženie podkladov 

ohľadom miezd zamestnancov MsPS od začiatku roka, ako reálne zarábajú.  Budeme sa tým 

určite zaoberať, aby zamestnanci MsPS nepracovali za minimálne mzdy.  

P. Kusý - odmeny sú za práce naviac, nemôže si zamestnanec nárokovať na odmenu, keď 

neurobil nič naviac. 

P. Meňovčík - kto je zodpovedný za pracovníkov VPP, mesto alebo MsPS,  kto ich má na 

starosti, aká je ich pracovná činnosť, aká je pracovná doba ? 

P. Kusý - prídu, zapíšu sa, odídu, nemáme páky na nich, nedostávame pre nich ochranné 

prostriedky.  

Primátor – pracovníci sú zamestnaní cez projekt,  budeme to riešiť, dohodneme sa, aby to inak 

fungovalo, nastavíme lepšie pravidlá. 

 

P. Šandor – poslancom bola doručená žiadosť Ľ. Ihnáta  o pridelenie priestorov na pingpong, 

ako by sa to dalo vyriešiť ? 

Primátor – súkromnej osobe nemôžeme bezodplatne priestory prenajímať, boli sme pozrieť iné 

priestory, napr. krojovňu v budove U2 môžeme premiestniť do inej budovy. 

 

Primátor informoval, že na základe výberového konania zo dňa 13.05.2024 bola za riaditeľku 

MŠ zvolená PaedDr. Iveta Grigeľová.  

 

MsZ zobralo na vedomie Návrh Rady školy pri MŠ v Strážskom vymenovať do funkcie 

riaditeľky MŠ na päťročné funkčné obdobie na základe výberového konania zo dňa 13.05.2024 

PaedDr. Ivetu Grigeľovú. 
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Na základe výberového konania zo dňa 10.05.2024 bol za riaditeľa ZŠ zvolený Mgr. Michal 

Poláka. 

 

MsZ zobralo na vedomie Návrh Rady školy pri ZŠ v Strážskom vymenovať do funkcie riaditeľa 

ZŠ na päťročné funkčné obdobie na základe výberového konania zo dňa 10.05.2024  

Mgr. Michala Poláka. 

 

PaedDr. Matuchová doručila mestu Žiadosť o vypracovanie dodatku k Vnútornému predpisu 

Zásady odmeňovania poslancov MsZ v Strážskom  a zástupcu primátora mesta za výkon 

funkcie sobášiacich. Sobášiacemu, ktorým je poslanec obecného zastupiteľstva môže nad 

rámec odmeny štandardnej zákonnej odmeny poslanca patriť ďalšia odmena určená v zásadách 

odmeňovania poslancov. PaedDr. Matuchová navrhuje za sobášny obrad vykonaný na MsÚ  

25 €, za sobášny obrad vykonaný mimo MsÚ 30 €. 

Vzhľadom k tomu, že PaedDr. Matuchová už nebola prítomná na dnešnom zasadnutí MsZ, 

nemohla sa k svojej žiadosti vyjadriť. 

MUDr. Jurečková, PhD. - je to čestná povinnosť, mali by sme to vykonávať zadarmo, za to že 

poslanec dostal tú česť, by nemal požadovať peniaze. 

Ohľadom uvedenej záležitosti prebehla medzi poslancami diskusia, v ktorej všetci prítomní 

poslanci vyjadrili nesúhlas s návrhom PaedDr. Matuchovej. 

 

Primátor navrhol prideliť dotáciu pre Športový klub Strážske - futbalový oddiel vo výške  

5 000 € z rezervy primátora mesta. 

Ing. Hajdučko podrobne informoval o nákladoch futbalového oddielu, ktoré sa stále zvyšujú 

a ich rozpočet je nepostačujúci na to, aby futbal v našom meste fungoval. 

 

MsZ schvaľuje: 

Dotáciu pre Športový klub Strážske – futbalový oddiel vo výške 5 000 eur z rezervy primátora 

mesta. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: MUDr. Dana Jurečková, 

PhD., Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, PaedDr. Eva Matuchová 

 

Primátor – ak chceme začať oficiálnu komunikáciu, či rokovania s Košickým samosprávnym 

krajom ohľadom zmeny klasifikácie existujúceho Domova sociálnych služieb v našom meste, 
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resp. vybudovania nového domova sociálnych služieb, potrebujem oficiálnu podporu 

poslancov MsZ. Preto navrhujem, aby ma poslanci oficiálne poverili k rokovaniu s KSK. 

 

MsZ poveruje: 

Primátora mesta k rokovaniu s KSK v súvislosti s riešením otázky zmeny klasifikácie 

existujúceho Domova sociálnych služieb v meste Strážske, resp. vybudovania nového domova 

sociálnych služieb. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, 

Neprítomní: Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, PaedDr. Eva Matuchová 

 

 

 

 

U z n e s e n i e   a    z á v e r   č .  2 8 2 / 2 0 2 4 

 

Záver rokovania vykonal primátor mesta, ktorý poďakoval prítomným za účasť a  rokovanie 

o 18,20 hod. ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Mária Hajdučková                     Patrik Magdoško 

   prednostka MsÚ              primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:   Ing. Viliam Olbricht, PhD.   Vladimír Šandor 


